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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Pål Jonson (M)

2024/25:801 Kinesisk AI-tjänst inom svensk statsförvaltning 

Norska stortinget och danska folketinget väljer nu att stoppa användandet av 
den kinesiska AI-tjänsten Deepseek på it-utrustning som har tillgång till 
parlamentens system.

Bakgrunden till beslutet i stortinget är en rekommendation från 
säkerhetsmyndigheten NSM, som har uppmanat norska verksamheter att inte 
tillåta Deepseek på it-system med tillgång till arbetsrelaterade system.

I förra veckan beslutade även danska folketinget att politiker och tjänstemän i 
folketinget inte ska använda sig av Deepseek på datorer, surfplattor och 
mobiltelefoner som förvaltningen har stått för.

Riksdagsförvaltningen i Sverige uppger att man följer frågan men att det för 
närvarande inte finns några planer på att införa någon spärr eller något förbud. 
Detta kan och bör givetvis ifrågasättas mot bakgrund av de risker som 
uppenbarligen finns och de varningar som utfärdats. Det är i högsta grad rimligt 
med en försiktighetsprincip.

Jag vill därför fråga försvarsminister Pål Jonson:

 

Varför har man inte förbjudit Deepseek inom svensk statsförvaltning, i 
synnerhet i säkerhetskänsliga verksamheter, och avser ministern att ta några 
initiativ för att verka för ett förbud?

………………………………………

Björn Söder (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-17
Besvaras senast
2025-02-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


